
Zápis 
z jednání kolegia děkana dne 10. února 2004 

 
Přítomni: doc. Loučka,  ing. Richter, ing. Prchalová, prof.. Vráblíková, ing. Rýznarová,  ing. 
Dolanský, ing. Vosátka, dr. Zamrazil,  mgr. Vojtíšek 
 
K minulým zápisům: 
 
1) Kolegium z 6.1.2004: 
 
Příprava výroční zprávy o činnosti za rok 2003 Splněno 
 
Bod. 3       Splněno 
 
Bod. 4   Znovu zmíněno na kolegiu rektora dne 3.2. 2004. Termín je prodloužen 

do 20.3. Vedoucí kateder a proděkani znovu pošlou přehled akcí Mgr. Šikové. 
Kopii pošlou děkanovi. 

 
2) Kolegium z 20. ledna 2004 
   
Bod 2 
  Otázka vynaložení uspořených finančních prostředků  za rok 2003 

(zejména FRIM) bude řešena až po uzavření výsledků hospodaření za rok 
2003. 

Bod. 8 
  Vzhledem ke komplikacím s odpady a vzhledem k tomu, že by se 

jednalo o rozsáhlou akci, nedojde k zavedení pitné vody do zadního traktu 
budovy. 

 
     
Dále bylo projednáno: 
 

1. Děkan informoval o jednání kolegia rektora dne 3.2.2004 zejména  
• o přípravě výzkumných záměrů na univerzitě, zejména o variantách návrhů na 

mzdové požadavky 
• o přípravě letního semestru na univerzitě i požadavku prorektora doc. 

Zdráhala na zlepšení kontrolní činnosti 
• o přípravě rozpočtu univerzity na rok 2004 
• o organizaci dne rektora (resp. dne univerzity městu). Bylo dohodnuto, že 

proděkanka ing. Prchalová projedná se studenty variantu úklidu vybraných 
prostor ve městě a výsadby stromů. Bude projednáno i na zítřejším ak. senátu 

• o návrhu na změny pravidel pro poskytování dotací na ubytování a stravování 
studentů. 

2. Proděkan ing. Richter informoval o připravované spolupráci v rámci programu 
ERASMUS se STU Bratislava. Současně informoval o chystané smlouvě s FEE ve 
Zvolenu (Bánské Štiavnici). 

3. Proděkan ing. Richter informoval o přípravě oponentního řízení grantů města Ústí 
n.L. dne 13.2. a předání nových návrhů grantů. Granty FRVŠ budou oponovány 
11.2.2004, z grantů FRVŠ byly pro rok 2004  schváleny celkem pro FŽP čtyři (ing. 
Prchalová, doc. Ritschelová a prof. Vráblíková 2krát). Granty FRVŠ na rok 2005 mají 



termín 9.4. 
4. Proděkan ing. Richter informoval o finančních prostředcích přidělených na stávající 

výzkumný záměr pro rok 2004. 
5. Byl dohodnut předběžný termín pro obhajobu interních grantů na 20.2. Proděkan ing. 

Richter upřesní s řešiteli definitivní termín. Návrhy na nové interní granty lze podávat 
ing. Richtrovi do konce února. 

6. Proděkanka ing. Prchalová informovala o opětovném vyhlášení stipendií primátora a 
starostů městských částí. Podrobnosti jsou dostupné na univerzitních www stránkách. 
Informovala o zahájení letního semestru a upozornila, že změny zařazení studentů ve 
skupinách provede pouze na žádost pedagoga.  

7. Kolegium vzhledem k nárůstu počtu studentů souhlasí s nákupem dvou mikroskopů 
pro dr. Machovou. 

8. Tajemník mgr. Vojtíšek požádal řešitele všech schválených projektů o dodání názvu 
projektu a výše přidělených finančních prostředků. Následně obdrží číslo projektu. U 
pokračujících projektů číslo zůstává. Informoval dále o ukončení inventarizace. 

 
Příští kolegium se koná  24.2.2004 v 13:30 
 

                                             Zapsal doc. Loučka 


